
Obecné zastupiteľstvo   K O L I N O V C E 
 

 

Z Á P I S N I C A 
z 4. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného 

dňa 11.10.2017 
 

Prítomní:   Vincent Bača, starosta obce 

  Poslanci: E. Borženská, , V.Borženská, M. Čečová, D. Madeja,  

Neprítomní: M. Ondov - ospravedlnený 

Ďalší prítomní:   Mgr. Gabriela Kožárová zapisovateľka            

  

PROGRAM 

1. Otvorenie 

2. Voľba  overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Brantner  s.r.o.-  rozšírenie skládky odpadov Kúdelník II 

5. Zmluva CVČ Krompachy 

6. Organizovanie posedenia rovesníkov - dôchodcov 

7. Rôzne 

8. Záver 

 

K bodu 1    OTVORENIE 

Starosta obce Vincent Bača srdečne privítal všetkých prítomných. Na základe prezenčnej listiny 

skonštatoval uznášaniaschopnosť OZ a tým otvoril 4. riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva v 

roku 2017. Predložil návrh programu rokovania, ktorý bol poslancami OZ jednohlasne schválený.  

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje program rokovania. 

 

Hlasovanie: za:  4 hlasy (Borženská E., Borženká V., Čečová, Madeja) 

  proti:  0 

  zdržal sa: 0 

 

K bodu 2   VOĽBA OVEROVATEĽOV ZÁPISNICE 

Starosta obce na overovateľov zápisnice  navrhol poslancov p. Máriu Čečovú a p. Dalibora Madeja. 

Návrh bol  OZ jednohlasne schválený. 

   

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje navrhnutých overovateľov zápisnice poslancov Máriu Čečovú 

a Dalibora Madeja. 

 

Hlasovanie: za:  4 hlasy (Borženská E., Borženská V., Čečová, Madeja) 

  proti:  0 

  zdržal sa: 0 

 

K bodu 3    KONTROLA PLNENIA UZNESENÍ 

Starosta obce informoval poslancov OZ o stave plnenia uznesení, ktoré sú splnené, prípadne 

v priebežnom plnení. 

      



Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu starostu obce o splnení uznesení a o ich 

priebežnom plnení.  

 

 Hlasovanie: za:  4 hlasy (Borženská E., Borženská V., Čečová, Madeja) 

  proti:  0 

  zdržal sa: 0  

  

K bodu 4     BRANTNER  S.R.O.-  ROZŠÍRENIE SKLÁDKY ODPADOV KÚDELNÍK II 

Starosta obce predložil zámer spoločnosti Brantner Nova, s.r.o. vo veci rozšírenia existujúcej 

Regionálnej skládky odpadov Kúdelník II v Spišskej Novej Vsi – 3. a 4. etapa, ktorý firma doručila 

obci na prejednanie obecným zastupiteľstvom. Materiál obsahuje základné číselné, termínové a 

územné informácie o zámere. Skládka by po rozšírení riešila ukladanie odpadov pre región Spiš.do r. 

2042.  

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie  informáciu o zámere spoločnosti Brantner Nova, s.r.o. 

ohľadom rozšírenia Regionálnej skládky odpadov Kúdelník II. V Spišskej Novej Vsi o 4. a 5. etapu 

s predpokladanou celkovou životnosťou skládky do roku 2042. 

 

Hlasovanie: za:  4 hlasy (Borženská E., Borženská V., Čečová, Madeja) 

  proti:  0 

  zdržal sa: 0 

 

Obecné zastupiteľstvo súhlasí a podporuje  rozšírenie Regionálnej skládky odpadov Kúdelník II. 

Spišská Nová Ves o 4. a 5. etapu, nakoľko táto skládka je stabilizačným prvkom pre zachovanie 

trvale udržateľného rozvoja odpadového hospodárstva obcí a miest regiónu Spiš.  

 

Hlasovanie: za:  4 hlasy (Borženská E., Borženská V., Čečová, Madeja) 

  proti:  0 

  zdržal sa: 0 

 

K bodu 5    ZMLUVA CVČ KROMPACHY 

Starosta obce predložil poslancov OZ návrh Zmluvy o čiastočnej úhrade nákladov spojených 

s činnosťou centra voľného času Krompachy. Zmluva rieši prispievanie obce na deti navštevujúce 

CVČ s trvalým pobytom v obci Kolinovce (vo veku od 5 – 30. rokov - určené zákonom), na náklady 

prevádzky Centra voľného času Krompachy vo výške 6,33 €/1dieťa mesačne. K 30.9.2017 eviduje 

CVČ Krompachy 19 žiakov z obce Kolinovce navštevujúcich krúžkovú činnosť. Zmluva sa uzatvára 

na dobu určitú do 30.6.2018.  

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Zmluvu o čiastočnej úhrade nákladov spojených s činnosťou centra 

voľného času Krompachy s príspevkom 6,33 €/1dieťa s trvalým pobytom v obci Kolinovce mesačne, 

na dobu do 30.6.2018. 

 

Hlasovanie: za:  4 hlasy (Borženská E., Borženská V., Čečová, Madeja) 

  proti:  0 

  zdržal sa: 0 

                                        

K bodu 6     ORGANIZOVANIE POSEDENIA ROVESNÍKOV - DÔCHODCOV 

Starosta obce predložil poslancom OZ zámer organizovať každoročné posedenie rovesníkov 

(občanov 60r. a viac). Termín 28.10.2017 o 18,00 v Kultúrnom dome Kolinovce. Obec zabezpečí 

priestor, hudbu, ozvučenie, večeru, občerstvenie. Poslanci OZ zabezpečia výzdobu, obsluhu k stolom 

a všetky ostatné potrebné materiálne a personálne činnosti. 



 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje organizovanie akcie „Posedenie rovesníkov“ dňa 28.10.2017 

v Kultúrnom dome Kolinovce. 

                 

Hlasovanie: za:  4 hlasy (Borženská E., Borženská V., Čečová, Madeja) 

  proti:  0 

  zdržal sa: 0 

 

K bodu 7     RÔZNE 

 

a.) poslankyňa Mária Čečová informovala poslancov OZ o výsledkoch rokovaní z parciálnej porady  

dopravcu Eurobus a.s. Košice z 26.9.2017 (prejednanie podnetov k úprave cestovného poriadku). 

Zástupcovia obce predložili požiadavku zastavovania všetkých spojov dopravcu Eurobus a.s. Košice 

na zastávke Kolinovce MŠ (dolná zastávka). Zástupcovia dopravcu zaujali kladné stanovisko 

k požiadavke. 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie  informácie poslankyne p. Márie Čečovej o výsledkoch 

parciálnej porady Eurobus a.s. Košice. OZ berie na vedomie kladné stanovisko k požiadavke 

zastavovania všetkých autobusových spojov dopravcu Eurobus a.s. Košice na dolnej zastávke 

Kolinovce MŠ.  

 

Hlasovanie: za:  4 hlasy (Borženská E., Borženská V., Čečová, Madeja)  

  proti:  0 

  zdržal sa: 0  

 

b.) Starosta obce informoval poslancov OZ o funkčnosti prevádzkovania autobusového spoja 

Krompachy – ZŠ Spišské Vlachy s odchodom z Kolinoviec o 7,25 hod. od 4.9.2017. 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie funkčnosť autobusového spoja pre dopravu žiakov 

z Kolinoviec do ŽS Spišské Vlachy od 4.9.2017. 

 

Hlasovanie: za:  4 hlasy (Borženská E., Borženská V., Čečová, Madeja)  

  proti:  0 

  zdržal sa: 0  

 

c.)  Starosta obce a poslankyňa Erika Borženská (členka Rady školy pri MŠ Kolinovce za rodičov) 

vyzvali poslancov k voľbe zástupcu Obecného zastupiteľstva Kolinovce v Rade školy pri MŠ 

Kolinovce. Poslanci sa uzhodli na pokračovaní členstva doterajšie člena p. Dalibora Madeju. 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  poslanca Dalibora Madeju za člena Rady školy pri MŠ Kolinovce. 

 

Hlasovanie: za:  4 hlasy (Borženská E., Borženská V., Čečová, Madeja)  

  proti:  0  

  zdržal sa: 0  

 

 

d.)  Ekonómka Mgr. Gabriela Kožárová predložila poslancom návrh na schválenie čerpania 

rezervného fondu vytvoreného z prebytku hospodárenia v r.2016 vo výške 23 449,13 €. Prostriedky 

RF budú použité v rámci zákonných možností na kapitálové výdavky. 

 



Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  čerpanie rezervného fondu vytvoreného z prebytku hospodárenia 

v r. 2016 vo výške 23 449,13 € na kapitálové výdavky. 

 

Hlasovanie: za:  4 hlasy (Borženská E., Borženská V., Čečová, Madeja)  

  proti:  0  

  zdržal sa: 0  

 

e.)  Starosta obce informoval poslancov OZ o zámere opravy schodov k starému kostolu Sv. 

Františka Assiského, ktoré sú aktuálne dosť schátrané. Zámerom je obnoviť ich funkčnosť, 

bezpečnosť i estetický vzhľad. Boli začaté rokovania s RKFÚ Spišské Vlachy. Vdp. dekan Jozef 

Šimurdiak vyjadril kladné stanovisko k zámeru. Zámer by mohol byť realizovaný po uzatvorení 

nájomnej zmluvy medzi oboma zúčastnenými stranami. 

   

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie  zámer opravy schodov k starému kostolu Sv. Františka 

Assiského. 

 

Hlasovanie: za:  4 hlasy (Borženská E., Borženská V., Čečová, Madeja)  

  proti:  0  

  zdržal sa: 0  

 

f.)  Starosta obce informoval poslancov OZ o doriešení akútnej situácie občianky Vendelíny 

Prachniarovej, ktorej opatrovníčka zomrela a rodinný príslušníci neprejavili záujem o riešenie 

situácie menovanej. Občianka bola po administratívnych, sociálnych a lekárskych postupoch, so 

súhlasom menovanej, umiestnená v sociálnom zariadení s plnou sociálnou i lekárskou 

starostlivosťou. 

   

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie  umiestnenie občianky Vendelíny Prachniarovej 

v sociálnom zariadení s plnou sociálnou i lekárskou starostlivosťou. 

 

Hlasovanie: za:  4 hlasy (Borženská E., Borženská V., Čečová, Madeja)  

  proti:  0  

  zdržal sa: 0  

 

g.)  Starosta obce informoval poslancov OZ o zámere riešenia vysokej vlhkosti obvodových múrov 

na budove „stará škola“ (aktuálne klubovňa Kalina). Oslovená firma bola na miestnej obhliadke, 

zámer je realizovateľný podrezaním múrov diamantovým lankom s následnou izoláciou. Realizácia 

v r.2018. 

   

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie  zámer riešenia vysokej vlhkosti obvodových múrov na 

budove „stará škola“ (aktuálne klubovňa Kalina) podrezaním múrov s následnou izoláciou. Zámer 

realizovateľný v r.2018. 

 

Hlasovanie: za:  4 hlasy (Borženská E., Borženská V., Čečová, Madeja)  

  proti:  0  

  zdržal sa: 0  

 

h.)  Ekonómka Mgr. Gabriela Kožárová informovala poslancov OZ o stave v zbere a vývoze KO. 

Zavedený žetónový systém zberu komunálneho odpadu v obci umožňuje kontrolu fakturovaných 

množstiev odpadu a kusov odpadových nádob vyfakturovaných mesačne. Uvedená kontrola 

poukázala na rozdiely v počte fakturovaných kusov odpadových nádob. Dodávateľ služby Ekover 

s.r.o. Spišské Vlachy nás upozornil na používanie väčších odpadových nádob 240 l občanmi obce 



Kolinovce, dodávateľ zaráta väčšiu zbernú nádobu za dva, keďže váha je dvojnásobná. Ročná 

zmluva obce s fy Ekover s.r.o. tento stav rieši v čl. IV zmluvy, kde je uvedená povinnosť nádobu 240 

l označiť 2 ks žetónov. Na túto skutočnosť budú občania upozornený oznamom na úradnej tabuli 

a reláciou v miestnom rozhlase. 

Stanovisko poslancov: občan, používajúci väčšiu nádobu na KO 240 l, je povinný v čase zberu 

označiť nádobu 2ks žetónov, keďže váha odpadu plnej 240 l nádoby zodpovedá váhe 2ks klasických 

110-120 l odpadových nádob. V opačnom prípade mu odpad nebude vysypaný. OZ odporúča na túto 

skutočnosť upozorniť občanov spôsobom v obci obvyklým. 

   

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie  informáciu Mgr. Gabriely Kožárovej o stave v zbere 

a vývoze komunálneho odpadu v obci, o používaní väčších zberných nádob na KO 240 l. 

 

Hlasovanie: za:  4 hlasy (Borženská E., Borženská V., Čečová, Madeja)  

  proti:  0  

  zdržal sa: 0  

 

Obecné zastupiteľstvo odporúča  upozorniť občanov používajúcich väčšie 240 l nádoby na 

komunálny odpad na povinnosť tieto nádoby označiť v čase zberu 2ks žetónov, keďže váha 

zodpovedá 2ks klasických 110-120 l nádob.  

 

Hlasovanie: za:  4 hlasy (Borženská E., Borženská V., Čečová, Madeja)  

  proti:  0  

  zdržal sa: 0  

 

 

ch.)  Starosta obce informoval poslancov OZ o zabezpečení 2ks veľkokapacitných kontajnerov pre 

účely jesenného upratovania občanov, ktoré budú pristavené v priebehu mesiaca október 2017.    

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie  zabezpečenie pristavenia 2 veľkokapacitných kontajnerov.  

Hlasovanie: za:  4 hlasy (Borženská E., Borženská V., Čečová, Madeja)  

  proti:  0  

  zdržal sa: 0  

 

 

K bodu 9    ZÁVER 

 

Na záver starosta obce poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí a ukončil 4. riadne zasadnutie 

OZ Kolinovce v roku 2017.  

 

 

 

Overovatelia:  Mária Čečová                   ………………………………….. 

 

                                   Dalibor Madeja          ......……………………………….. 

 

 

   Vincent Bača                 vl.r. 
     starosta obce                     ..................................................................  
 

Zapísala:   Mgr. Gabriela Kožárová, 11.10.2017 

Vyvesené:  20.10.2017 

Zvesené:  


